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SKRIFTLIG FRÅGA E-3456/08
från Ioannis Gklavakis (PPE-DE)
till kommissionen

Angående: Klorerade kycklingar

För några dagar sedan beslutade kommissionen att begära ett villkorat upphävande av 
importförbudet mot ”klorerade” amerikanska kycklingar till EU, dvs. fjäderfä som efter slakt har 
doppats i en klorlösning för att döda de bakterier som kan ha utvecklats i produktionsanläggningar.

Uppfödningen av kycklingar i Europeiska unionen underligger strikta kontrollbestämmelser under hela 
tillverkningsprocessen, dvs. från kläckning till slakt. Kan kommissionen mot denna bakgrund säga på 
vilka villkor den föreslår ett upphävande av detta förbud? Vilka är effekterna på konsumenternas 
hälsa av att äta klorerad kyckling? Finns det några undersökningar som visar att det är ofarligt? 
Kommer det att krävas att europeiska producenter också börjar använda sig av samma metoder?


